
Protokół Nr   11 .2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca                                             

w dniu 27 grudnia 2021 r. o godz. 15
00

, 

zwołanego na wniosek Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

2 członków na  skład osobowy 4 – nieobecna radna Stanisława Urban i radna 

Maria Palmowska); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 12 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący posiedzenia spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji z porządku obrad posiedzenia Komisji. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII.169.2017 Rady 

Gminy Górzyca z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnych Rady Gminy Górzyca. 

2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w 

schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

3. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której 

znajduje się dom letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

5. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 2022 

rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2022-2029. 



7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na 

rok 2022. 

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego  i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 

2022. 

10. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery 

Socjalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

11. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 roku. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku posiedzenia: 

 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII.169.2017 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 22 grudnia 2017 r. w sprawie diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Radny Ryszard Dębiński, przedstawiciel 

grupy wnioskodawców projektu uchwały. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Rafał Baran poprosił  autorów inicjatywy uchwałodawczej o konkretne 

uzasadnienie przedłożenia omawianego projektu uchwały w sprawie 

podwyższenia diet radnych. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że jest również zaskoczony decyzją grupy 

radnych przedkładających ten projekt uchwały i stwierdził, że również oczekuje 

na jej uzasadnienie oraz wskazanie przez wnioskodawców źródła dochodu,         

z którego będzie pokryty wydatek związany w podwyższeniem diet. 

 

Radny Rafał Baran  powiedział, że w ostatnim okresie zapanowała jakaś „moda” 

w lokalnych samorządach na podwyższanie diet radnych. W obecnej kadencji 

jest to druga podwyżka diet i dość wysoka bo ok. 40%. Zapytał jak to będzie 

ocenione przez naszych wyborców. Ponadto stwierdził, że jego zdaniem jest to 

niemoralne i nie popiera tego projektu uchwały. Dodał, że oczekuje na 

uzasadnienie pomysłu przedłożenia tej uchwały pod obrady sesji. 

 

Brak dyskusji. 



 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w schroniskach 

dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej   w Górzycy Edyta Danicka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje 

się dom letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                               

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Brak dyskusji 

 



Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Górzyca na 2022 rok. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Wójt Gminy w uzasadnieniu poinformował, że przedłożony projekt uchwały 

budżetowej na 2022 rok. jest budżetem startowym i trakcie roku możliwa jest 

zmiana wydatków i dochodów budżetowych. 

 

Radny Rafał Baran zapytał czy spowodowane jest zmniejszenie subwencji 

oświatowej? 

Skarbnik odpowiedziała, że subwencja oświatowa wyliczana jest na podstawie 

liczby uczniów. 

 

Radny Rafał Baran zapytał ile Gmina zaoszczędziła na likwidacji Niepublicznej 

Szkoły Podstawowej w Pamięcinie? 

Skarbnik odpowiedziała, że w tej chwili nie posiada dokładnych danych, ale                

w stosunku do wydatków związanych ze Szkołą Podstawową w Czarnowie 

można przyjąć relatywnie, że na utrzymanie Szkoły w Żabicach i w Pamięcinie 

Gmina Górzyca w 2021 r. zaoszczędziła kwotę ok. 1.803.000 zł. 

 

Radny Rafał Baran zapytał o wydatki zawarte w dziale 801: oświata                             

i wychowanie, w tym z tytułu dotacji i środków na finansowanie wydatków na 

realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 

ust. 1 pkt 2 i 3 w wys. ponad 89.000 zł. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że te środki związane są z realizacją Programu 

Twórcze Szkoły: Program wyrównywania dysproporcji w nauczaniu, który 

będzie realizowany już od miesiąca stycznia 2022 r. 

 

Brak dalszej dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Górzyca na lata 2022-2029. 

 



Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu pracy Rady Gminy Górzyca na rok 

2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof  

Bańka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia wszystkich radnych w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 12 radnych - 12 głosów „za”. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof  

Bańka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof  

Bańka. 

 

Brak dyskusji. 

 



Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu 

komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Sfery Socjalnej 

Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof  

Bańka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 2 członków ze składu komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof  

Bańka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym,  

pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 12 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2021 roku. 

 

Przewodniczący rady Gminy poinformował, że sprawozdanie została 

przedłożone i zostanie przedstawione na sesji. 

 

Ad. 13 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radni nie zgłosili żadnych wniosków i informacji 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca. Godz. 16
35

. 

 



Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.    Przewodniczący posiedzenia 

         (-)Krzysztof Bańka 


